
Zápisnica č. 4/2021 
 

    Zo zasadnutia komisie športu  
         14.6.2021 

        Zasadačka miestneho úradu, Pri kríži 14, 841 02 Bratislava 
 

 
 
Prítomní: p. Branko Semančík, Mário Borza, Branislav Javorek, Štefan Gubrica,   
Jozef Petrovský, Miroslav Janky, Marián Bohunský, Dávid Béreš, Karel Šula,  
Radek Šatka – tajomník Komisie športu  
Neprítomní: 0 
Ospravedlnení: 0 
Neospravedlnení: 0 
Hostia: 0 
 
 
Začiatok 15.30 hod.,  ukončenie 16.45 hod. 
 
Program: 
1. Otvorenie, Privítanie 
2. Protipandemické opatrenia a šport 
3. Zhrnutie podujatí za Máj 2021 
4. Aktualizácia kalendára športových podujatí 
5. Galavečer  2021 
6. Rôzne 
7. Záver 
 
K bodu 1 
Predseda Komisie športu p. Branko Semančík pozdravil všetkých členov. 
Predseda oboznámil členov komisie s návrhom programu a dal hlasovať. 
  
Hlasovanie:       hlasovalo: 9          za:  9           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Stanovisko komisie: 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili.  
  
 
K bodu 2  
Komisia športu si objasnila aktuálne opatrenia a obmedzenia v športe a hromadných 
športových podujatí. 
 
 
K bodu 3 
Tajomník komisie informoval o športových podujatiach za mesiac máj a jún.  
 
22.5. Atletická miniliga 
8.6. Bowlingová liga seniorov 
 
 



 
K bodu 4 
Tajomník komisie športu informoval komisiu o aktualizácii kalendára športových podujatí na 
rok 2021. Požiadal členov komisie o zaslanie nových športových podujatí na doplnenie do 
tohtoročného kalendára. 
 
 
K bodu 5 
Predseda komisie Branko Semančík oboznámil komisiu s termínom a programom Galavečera 
a zdôraznil dôležitosť včasnej nominácie na jednotlivé športové ocenenia. Odborník v tejto 
oblasti a člen komisie Jožko Petrovský navrhol nominantov a objasnil pri každom 
nominantovi opodstatnenosť jeho návrhu. Komisia s návrhmi ocenení súhlasila. 
 
Hlasovanie:       hlasovalo: 9          za:  9           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 6 
V tomto bode spomenul tajomník komisie záujem BSK revitalizovať štadión Karola Adlera 
v spolupráci s MČ Dúbravka, čo by bolo značným prínosom do športovej infraštruktúry 
v Dúbravke. 
 
 
K bodu 7 
Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Radek Šatka                                                    Overil: Branko Semančík  
                 tajomník komisie                                                                 predseda komisie  
 
                                                             
 
Bratislava 20.6.2021 
 


